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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 1/2021 z jednání VV dne 12. ledna 2021 

 

Místo jednání: online 

Účastníci:   

Výkonný výbor: Dušan Palcr (DP), Marek Fořt (MF), Roman Rygl (RR),  

    Pavel Syrový (PS), Kamil Vrubl (KV) Matěj Rázga (MR); 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Antonín Brabec (AB), Daniel Beneš (DB),  Karel Ševčík (KŠ),  

Vladimír Miřácký (VM); 

Omluveni: Alexander Křížek (AK), Ondřej Mikeska (OM). 

 

 

Projednávané body: 

 

1. Smlouva Olymp CSMV 

PM informoval VV o předloženém návrhu smlouvy o výpůjčce mezi ČSRU a Olympem 

CSMV. Tato smlouva se týká užívání hřiště s travnatým povrchem včetně zázemí na 

stadionu Markéta a detailně vymezuje spolupráci mezi dvěma výše jmenovanými subjekty. 

V souvislosti s umělým povrchem se DP dotázal PM na současný technický stav hřiště co 

do odstranění technických komplikací (ocelový profil po obvodu hřiště, dokládání rohových 

panelů a nerovnosti v okolí zavlažovacích hlavic). 

PM odpověděl, že z důvodů vládních omezení nebylo v roce 2020 provést certifikaci hřiště, 

která tak byla přesunuta na jarní měsíce roku 2021. Pokud by před samotnou certifikací mělo 

dojít k odehrání jakéhokoliv oficiálního mezistátního utkání, bude ČSRU hledat náhradní 

variantu, kde utkání odehrát. Dále PM informoval, že stran možnosti zakrytí ocelového 
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profilu po obvodu hřiště již komunikoval se společností Gumex, která je schopna vyrobit 

gumový profil na míru, jež by bylo možné použít jako zakrytí ocelového profilu. PM se této 

záležitosti bude nadále věnovat. 

Dále PM informoval VV o řešení situace stran nedostatečných kancelářských prostor pro 

zaměstnance ČSRU. V minulém týdnu proběhlo jednání mezi PM a Pavlem Ondrašíkem 

(vedoucí oddělení MOTO Olymp CSVM), kterému bylo přislíbeno uvolnění další kanceláře 

v hlavní budově pro potřeby ČSRU. 

 

Usnesení: VV pověřuje DP podepsáním předložené smlouvy o výpůjčce. VV dále pověřuje PM 

zasláním podrobné fotodokumentace firmě, která bude provádět certifikaci, stran možných 

technických komplikací. 

 

2. Hodnotící zpráva projektu Regionálních trenérů 

DB shrnul hlavní  body své zprávy, a sice že i přes značná omezení v roce 2020, proběhlo 

v rámci tohoto projektu více než 320 tréninkových jednotek a že projekt je velice přínosný 

zejména co do zlepšení komunikace mezi ČSRU a jednotlivými kluby. Částečně 

neúspěšným cílem projektu pak byla snaha o vytvoření široké sítě zapojených trenérů. DB 

VV doporučil jít spíše cestou jednoho zaměstnance na plný pracovní úvazek. 

PS podpořil toto doporučení a připomněl, že forma řešení zapojení více trenérů byla zvolena 

z důvodu úspory nákladů, avšak vnímá, že řízení vícero trenérů není do budoucna možné a 

proto by rád nalezl prostor pro angažování druhého zaměstnance fungujícím na totožném 

principu jako DB. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí přednesenou zprávu a pověřuje PM a AB vypsáním výběrového řízení 

na druhého manažera rozvoje. Zároveň VV rozhodl, že projekt Regionálních trenérů bude 

pokračovat i v roce 2021 a vyčleňuje na něj částku 100 tis. Kč. 
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3. Smlouvy s hráči reprezentace 

PM informoval VV o dotazu reprezentačních trenérů stran možnosti podepsání smluv s hráči 

jednotlivých reprezentací a zároveň se dotázal přítomných na současný stav řešení této 

problematiky v jednotlivých klubech. 

RR informoval, že VV RC Tatra Smíchov se na svém příštím jednání bude zabývat záměrem 

podepsání smluv s hráči seniorského týmu A, s ženským týmem a zvažují také podepsání 

smluv s hráči kategorie U19. Obecně se RR vyjádřil, že on sám je spíše pro striktnější 

dodržování aktuálních omezení, avšak že konkrétní řešení má v klubu na starosti sportovní 

úsek. 

PS informoval, že RC Praga Praha podepsání smluv s hráči nezvažuje a že se v klubu 

aktuálně trénuje dle platných omezení. 

DP uvedl, že je potřeba být v tomto směru trpělivý a striktně dodržovat stanovená pravidla. 

Z pohledu DP by bylo podepisování profesionálních smluv pouze obcházením současně 

platných pravidel. Dle jeho názoru na takto plošnou profesionalizaci není naše prostředí 

zatím připraveno. 

MR doplnil, že RC Slavia Praha v současnosti nepovoluje organizované tréninky na jejich 

hřišti a že členové klubu mají doporučeno trénovat pouze samostatně. 

Závěrem tohoto bodu jednání se VV shodl, že jedinou další kategorií, kromě kategorie XV 

senioři, u které lze mluvit o profesionalizaci, je reprezentační kategorie U20. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM zajištěním podepsání smluv s hráči reprezentace U20 a to v obdobném 

smyslu, jako u seniorské kategorie s tím rozdílem, že finanční odměnu u reprezentace U20 stanovuje 

na 500,-Kč za každý pracovní den strávený na akci reprezentace. Co se týče trénování v jednotlivých 

klubech, tak VV bere na vědomí výkladové stanovisko legislativní komise, avšak konkrétní řešení 

ponechává na jednotlivých klubech. 
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4. Finance 

PM předložil VV aktuální čerpání rozpočtu ČSRU za rok 2020. 

 

PS požádal o upřesnění veškerých položek v kategoriích „ostatní“, tak aby bylo předejito 

jakýmkoliv nejasnostem. 

PM odpověděl,  že po uzavření všech nákladů za rok 2020, které předpokládá do konce 

měsíce, bude VV zaslán detailní přehled i s komentáři k jednotlivým položkám. Takovýto 

dokument bude také předložen valné hromadě, stejně jako návrh rozpočtu na rok 2021. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí předložené čerpání rozpočtu 2020. VV pověřuje PM předložením 

detailní komentované verze tohoto rozpočtu na příštím jednání VV. 

 

5. Marketing 

KŠ informoval VV o aktuálním dění na poli marketingu a předložil VV mediální plán na rok 

2021, stejně tak jako plán newsletterů. Mediální plán je postavený na navrhovaný sportovní 

kalendář, newsletter vzniká ve spolupráci s generálním partnerem J&T bankou. 

Dále KŠ podotkl, že situace v minulém roce značně zkomplikovala činnost marketingu, 

který z důvodů zrušení takřka veškerých soutěží neměl produkt, který by současným i 

potenciálním partnerům mohl nabízet.  

KŠ činnost marketingu shrnul do čtyř hlavních bodů – jednání se současnými i potenciálními 

partnery, produkce vizuálů českého ragby, spolupráce s medii (RailReklam a Chanel+) a 

zajištění sportovních a společenských akcí. 

PS se dotázal, proč jsme stále neobdrželi finanční plnění do společnosti CS Cargo. 

PM odpověděl, že komunikace se společností probíhá, faktura již byla vystavena a také, že 

smlouva je postavena na sezónu, nikoliv na kalendářní rok. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 
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6. Kalendář mužských soutěží 

AB předložil VV upravený návrh kalendáře mužských soutěží pro tento rok. Původní návrh 

byl upraven dle zpětné vazby od některých klubových trenérů a sportovních ředitelů. 

Hlavním cílem a prioritou při sestavování tohoto kalendáře pak bylo poskytnutí 

dostatečného prostoru pro přípravu národních týmů a tudíž není možné plánovat současně 

domácí soutěže a přípravu, či účast reprezentací na turnajích Mistrovství Evropy. 

Předložený návrh nyní AB rozešle i s komentářem na kluby, které touto cestou požádá o 

zpětnou vazbu. Sezóna bude obecně rozdělena na jarní a podzimní část. Jarní část by měla 

skončit nejpozději 15. května a začátek podzimní sezóny je naplánován na 14. srpna.  

Zároveň AB uvedl, že v období přípravy národních týmů se plánují regionální soutěže pro 

hráče, které nebudou do reprezentací přizváni. 

K uvedenému bodu AB uvedl, že stále čekáme na kalendář soutěží Rugby Europe, který 

bude mít samozřejmě dopad na naše domácí soutěže. 

 

Usnesení: VV pověřuje AB rozesláním předloženého návrhu na kluby a to včetně příslušného 

komentáře. Schválení finální podoby kalendáře, pak VV provede per rollam nejpozději do konce 

ledna. 

 

7. Projekt Dukla 

DP informoval VV o vstupu sponzora J&T Sports Team ČR do tohoto projektu. Tento 

sponzor finančně podpoří spolupráci se společností Andrle sport, a to zejména co do 

vytvoření odborné metodiky kondiční přípravy pro 7´s ragby. 

DP dále uvedl, že za projekt a tréninkový proces je zodpovědný hlavní trenér týmu, Jan 

Rohlík, který bude při jeho tvorbě spolupracovat jak s odborníky z výše uvedené 

společnosti, tak také s klubovými trenéry a dalšími konzultanty. 

Zároveň DP informoval, že na zítra, tedy středu 13.1. jsou naplánovány pohovory 

s jednotlivými hráči, jejichž důvěra a vstřícnost je pro úspěch projektu naprosto stěžejní. 
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Sportovní úsek vypracoval návrh řízení projektu, který předložil jednotlivým členům k 

vyjádření do konce tohoto týdne, tak aby byla nalezena společná shoda a odsouhlasena 

finální verze tohoto dokumentu. 

PS uvedl, že předložený popis struktury řízení tohoto projektu byl jasně definován a že velice 

vítá vstup sponzora do tohoto procesu. Dále PS podotkl, že by bylo vhodné sepsat smlouvy 

mezi ČSRU, hráči a kluby. Očekávaným výstupem pak bude profesionálně zpracovaný plán 

kondiční přípravy, který bude v prosinci 2021 vyhodnocen. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje sportovní úsek jednáním s hlavním trenérem Janem 

Rohlíkem, co do finanční odměny za jeho činnost v rámci tohoto projektu. 

 

8. Konference s malými kluby 

PS přednesl záměr uspořádat konferenci s malými kluby a to na začátku měsíce února online 

formou. Jakmile by to pak situace umožňovala, bylo by případné další setkání svoláno již 

fyzicky. 

 

Usnesení: VV pověřuje AB rozesláním pozvánky na první online konferenci a to nejpozději do pátku 

15.1.2021. 

 

V Praze dne 12. ledna 2021 

Zapsal: Pavel Myšák 


